
Stáž hneď v prvom semestri štúdia na Právnickej fakulte? 

Náš študent Samuel je dôkazom, že sa to dá. A úspešne :-) 
 

 

 

,,Len pred pár dňami sa mi skončila stáž v kancelárii organizácie Zvierací ombudsman, za 

ktorú som nesmierne vďačný. Priznávam sa, že som do nej vstupoval s rešpektom, pretože to 

bola moja prvá stáž hneď v prvom semestri na našej fakulte. Ukázalo sa, že moje „odvážne“ 

rozhodnutie bolo správne a odnášam si odtiaľ obrovské množstvo cenných informácií, ktoré 

môžem využiť v teórii aj praxi. 

Počas online stretnutí nás právnička ZO, JUDr. Ďurčíková, oboznámila s právnymi predpismi, 

ktoré sa týkajú ochrany životného prostredia a najmä zvierat, rozprávali sme sa o konkrétnych 

prípadoch týrania zvierat a ich dôsledkoch, zoznámili sme sa aj s rozhodovacou činnosťou 

súdov v tomto odvetví a ku koncu sme sa bližšie venovali aj súčasným politickým otázkam 

a problémom v oblasti životného prostredia. Súčasťou stáže boli aj rôzne praktické úlohy, ktoré 

sme individuálne plnili, a tým sme často priamo pomáhali organizácii v jej činnosti. 

Naše vedomosti sme mali možnosť hneď využiť v rámci projektu Detský zvierací 

ombudsman, ktorého náplňou bolo každý mesiac navštíviť aspoň jednu školu, respektíve jednu 

triedu a urobiť v nej osvetu ohľadne ochrany zvierat. Táto aktivita mala vždy skvelú odozvu 

a aj mňa veľmi oslovila, rovnako ako aj myšlienky a postrehy žiakov základných či stredných 

škôl, ktoré sme navštívili. Je to dôkaz toho, že vzdelávať ľudí v tejto oblasti má zmysel. 

Tieto nové poznatky nenaučili niečo nové len žiakov, učiteľov či moje okolie, ale aj mňa 

samého. Je to veľmi komplexná téma, ktorá snáď nemá hraníc a vždy sa nájde niečo, čo človeku 

„vyrazí dych“. Najväčšiu hodnotu mi tento predmet priniesol v tom, že ma naučil niečo ako 

študenta práva, ako milovníka zvierat, ale aj ako človeka, ktorému sa opäť o čosi viac zmenil 

pohľad na danú problematiku. 

Na záver by som chcel veľmi pekne poďakovať za sprostredkovanie stáže. Veľká 

vďaka patrí aj JUDr. Ďurčíkovej z kancelárie Zvieracieho ombudsmana za jej odbornú 

prípravu, ochotu a prístup, ktorý mala k nám, študentom.“ 

 

 

 


